
triële technische apparatuur is voor 
het grote publiek onbekend. Maar 
in kleinere kring heeft Dräger-
werk al meer dan honderd jaar 
een grote naam hoog te houden. In 
een telefonisch interview van-
uit de thuisbasis in Lübeck zegt 
topman en grootaandeelhouder 
Stefan Dräger meteen trots dat zijn 
overgrootvader in 1907 het eerste 
beademingsapparaat ter wereld 
heeft ontwikkeld.

De coronacrisis gaat voor de 
familie Dräger ook de geschiede-
nisboekjes in als een mijlpaal. De 
orders voor beademingsapparaten 
stromen binnen, ook van Neder-
land. “Zoveel verantwoordelijkheid 

Drägerwerk kan een  
verborgen parel uit de  
medische technologie- 
sector genoemd worden. 

Een bedrijf dat nauwelijks wordt ge-
volgd door analisten en worstelt met 
lage handelsvolumes op de beurs. 
Niet zelden zijn dit soort kleinere 
bedrijven op stijgende aandelen-
markten ondergewaardeerd.

Voor beleggers is het de kunst 
om in te stappen voordat het 
groeipotentieel volledig wordt 
herkend door de goegemeente op de 
beurs. 

EERSTE BEADEMINGSAPPARAAT
De maker van medische en indus-

heeft nog nooit op onze schouders 
gelegen”, zegt Dräger aan de tele-
foon waarmee hij onlangs ook met 
koning Willem Alexander sprak 
over de coronacrisis.

Stefan Dräger staat normaal 
gesproken niet graag in het middel-
punt van de belangstelling. Als het 
bedrijf op roadshow zou gaan naar 
New York stuurt Dräger liever zijn 
cfo op pad, zegt analist Eggert Kuls 
van de Duitse bank M.M. Warburg. 
“Maar onbekend is het bedrijf niet”, 
zegt Kuls. ‘In Amerika worden 
reddingswerkers ‘Drägermen’ 
genoemd.’

Drägerwerk maakt anesthesie-
apparatuur voor ziekenhuizen, be-
ademingsapparatuur, mondkapjes 
en koolmonoxidemeters. Maar het 
bedrijf is vooral bekend als maker 
van uitrusting van mijnbouwers 
en brandweerkorpsen over de hele 
wereld. Drägerwerk is als merk in 
deze wereld al meer dan een eeuw 
zó bekend dat daar inderdaad het 
ingeburgerde woord Drägerman  
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ALEXANDER OVER 
DE CORONACRISIS 

De coronacrisis heeft wereldwijd een verwoestend effect gehad op 
aandelenportefeuilles van beleggers. Maar crises bieden ook altijd kansen. 
Samen met de ict-sector heeft de medische sector de crash het beste doorstaan. 
Vooral de medische technologie staat vol in de schijnwerpers. Kunnen deze 
bedrijven de opmars vasthouden als de beurs herstelt? 

een verborgen beursparel blootlegt
HOE HET CORONAVIRUS
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